
نوند با فسخ قرارداد خود با  آرمان ملی: علیرضا بیرا
پرسپولیس یک گام دیگر به استقلال نزدیک شد. این مساله 

حاشیه هایی برای تیم پرسپولیس به همراه داشته است. 
 قانونی؟

علیرضا بیرانوند صبح دیروز در اتفاقی غیرمنتظره قرارداد 
خود با باشگاه پرسپولیس را به صورت یکطرفه فسخ کرد تا 
جنجالی ترین روز نقل و انتقالات تابستانی را رقم بزند، اتفاقی 
که با پیشنهاد سنگین استقلالی ها به دروازه بان ملی پوش 
پرسپولیس همراه شده است تا همه در انتظار تصمیم نهایی 
بیرانوند باشند. در این زمینه اما قانونی یا غیرقانونی بودن فسخ 
قرارداد بیرانوند با پرسپولیس به محل بحث جدی بین دو طرف 
تبدیل شده است، اما فعلًا باشگاه پرسپولیس سعی دارد تمرکز 
خود را روی برگرداندن این دروازه بان به جمع سرخپوشان 
بگذارد و بحث پیگیری این اتفاق در کمیته وضعیت را به بعد 
موکول کند. در این راستا پیگیری ها نشان می دهد در حالی 
که برخی از وکلا از جمله علی خطیر مشاور فدراسیون فوتبال 
اعلام کردند علیرضا بیرانوند نمی تواند قراردادش را به صورت 
یکطرفه فسخ کند، ظاهراً این بازیکن از اقدام خود اطمینان صد 
درصدی دارد. شنیده های تسنیم در این باره نشان می دهد 
بیرانوند معتقد است طبق مفاد قرارداد خود قانوناً می توانسته 
قراردادش با پرسپولیس را فسخ کند و مشکلی از این بابت او را 
تهدید نخواهد کرد. به هر حال باید منتظر ماند و دید در نهایت 
چه سرنوشتی در انتظار علیرضا بیرانوند خواهد بود و او راضی 
به بازگشت به پرسپولیس خواهد شد یا در اتفاقی جنجالی 
راهی تیم رقیب می شود. طبق قانون فسخ قرارداد بیرانوند در 
مراحل آینده در اختیار کمیته وضعیت قرار خواهد گرفت و 
این کمیته درباره قانونی یا غیرقانونی بودن این اتفاق تصمیم 
خواهد گرفت. طبیعتاً در صورت غیرقانونی تلقی شدن فسخ 
قرارداد بیرانوند، این بازیکن به محرومیت و جریمه نقدی 

محکوم خواهد شد. 
 نشست هیات مدیره

هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با حضور همه اعضا تشکیل 
جلسه داد و برای شروع تمرین ها، پرداخت مطالبات تیم، 
اردوی آماده سازی و همچنین پیگیری های حقوقی در موضوع 
علیرضا بیرانوند و احتمال اغوای این بازیکن مصوباتی داشت. به 
گزارش باشگاه پرسپولیس، هیات مدیره پرسپولیس دیروز به 
ریاست حسین شهریاری و با حضور همه اعضا و رضا درویش، 
مدیرعامل باشگاه، تشکیل جلسه داد. در این جلسه مصوب شد 
با توجه به اینکه تا پایان فصل، ۸۵ درصد مطالبات اعضای تیم 
پرداخت شده بود، نسبت به پرداخت مابقی مطالبات بازیکنان 
در سریع ترین زمان اقدام لازم صورت بگیرد و برای این منظور 

هماهنگی هایی انجام شد. همچنین با توجه به حضور یحیی 
گل محمدی، سرمربی، ضمن استماع نظرات و دغدغه های وی 
مصوب شد با اعلام برنامه از سوی وی، تمرینات سرخپوشان 
آغاز شود. در این جلسه درخواست سرمربی تیم، برنامه های 
اردوی آماده سازی در ترکیه نیز مطرح و مصوب شد. از دیگر 
موضوعات مطرح شده در نشست هیات مدیره، موضوع فسخ 
قرارداد از سوی علیرضا بیرانوند و احتمال اغوای او توسط 
یکی از باشگاه های حاضر در لیگ  برتر بود. بر اساس مصوبه 
هیات مدیره مقرر شد باشگاه پرسپولیس موضوع را در مراجع 
حقوقی و انضباطی از جهت تلاش برای اغوای بازیکن تحت 
قرارداد توسط باشگاه رقیب و همچنین بازگشت بازیکن و ادامه 
قرارداد با توجه به پرداخت تا ۹۰ درصد و همچنین مقررات 

ناظر بر نقل و انتقالات فوتبال ایران تحت پیگیری قرار بدهد. 
 گل محمدی 

یحیی گل محمدی پس از حضور در جلسه دیروز هیات مدیره 
نوند در  پرسپولیس در واکنش به این سؤال که آیا بیرا
پرسپولیس خواهد ماند، اظهار داشت: من اطلاعی ندارم، زیاد 
هم جلسه خوبی نبود. وی افزود: باشگاه مشکلات زیادی دارد، 
هنوز اتفاق خاصی نیفتاده است، در جلسه امروز هم به نتیجه 
خوبی نرسیدیم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش به 
این پرسش که آیا خودش در پرسپولیس خواهد ماند، گفت: ما 

فعلا سعی می کنیم این مشکلات را حل کنیم. 
 صحبت پورعلی گنجی 

مرتضی پورعلی گنجی با انتشار متنی نسبت به اتفاقات اخیر 
باشگاه پرسپولیس و فسخ قرارداد علیرضا بیرانوند واکنش نشان 
داد و نوشت: »سلام به هواداران باشگاه بزرگ پرسپولیس. یک 
ماه پس از بالا بردن دو جام قهرمانی و جشن های شیرین به 
همراه هواداران، شرایط طوری است که انگار قرار است آن 
روزهای خوب از دماغ همه ما بیرون بیاید! ما احتمالا تنها یا 
از معدود باشگاه هایی هستیم که هنوز تمرینات پیش فصل را 
آغاز نکرده ایم و از تمدید قرارداد و توافق با بازیکنان هیچ خبری 
نیست. این حال و روز باشگاهی است که همین چند روز پیش، 
دو جام قهرمانی را بالای سر برده و کار مسئولان فوتبال ایران را 
برای برگزار نکردن بازی سوپرجام ساده کرده است؛ باشگاهی 

که باید امروز با تزریق منابع مالی به واسطه عملکرد درخشان 
در فصل گذشته، بهتریت شروع را داشته باشد، اما از همه جا 
می شویم که امسال، سال سیاست های انقباضی و کاهش 
هزینه ها و... است. من به عنوان یک بازیکن حق دارم از خودم 
سوال کنم که چرا پرسپولیس بعد از نمایش فوق العاده پارسال 
که با همت بازیکنان و کادرفنی و البته حمایت مدیران باشگاه 
حاصل شد، باید در چنین مضیقه ای قرار داشته باشد؟ تا کی 
قرار است قهرمانی ها بدون پاداش و بدون جایزه باقی بماند؟ اگر 
فوتبال منفعت بزرگی به همراه دارد، این منفعت مالی چرا به 
بازیکنان و مربیان به عنوان مهم ترین چرخ دنده های این بازی 
بزرگ نمی رسد و چرا همیشه وقتی که قرار است اصلاحاتی 
در اقتصاد فوتبال صورت بگیرد، حتما نظر اولیه روی کاهش 
دستمزد ها است؟ سوال دیگر من این است ما به واسطه عملکرد 
خوب مان در فصل گذشته آیا نباید تفاوتی با بقیه داشته باشیم؟ 
آیا نباید این زحمت و این تمرکز و این ایجاد شادی با واکنش 
مناسب )از نظر اقتصادی( مواجه بشود؟ دلخوشی ما البته به 
تشویق هواداران میلیونی پرسپولیس و خوشحال کردن آنها 
است اما در دنیای واقعی بعد از اتمام جشن، سعی می کنند 
پاداش برپاکنندگان را هم در نظر بگیرند. البته صحبت من لزوما 
مادی و مالی نیست؛ بحث من ایجاد فرهنگی برای قدردانی از 
کسانی است که برای ما شادی آفرین بوده اند. از گذشته تا امروز، 
این مساله از فوتبالیست های ممتاز ایران دریغ شده و امروز هم 
می بینید که ستارگان پرسپولیس بابت قراردادهایی که مبلغ 
چندانی ندارند و در فوتبال ایران رقم کاملا معقولی به حساب 
می آیند، چه دردسری را پشت سر می گذارند.  کاری که علی 
بیرانوند انجام داده و گره ذهنی که او در آن گیر کرده، واکنشی 
به این اتفاقات است؛ اینکه پرسپولیس به عنوان پرطرفدارترین 
باشگاه فوتبال ایران، آنقدر درگیر مشکلات اقتصادی است 
که توان ایجاد ملزومات لازم برای شروع تمرینات پیش فصل 
را ندارد. تاکید می کنم آن هم بعد از کسب دو جام قهرمانی 
و در شرایطی که امروز باید خودمان را آماده یک فصل رقابتی 
جدید و تقویت تیم برای یورش به فتح قهرمانی آسیا کنیم. 
 بسیار عجیب است که آن روزهای خوش، جای خود را به این 

سردرگمی امروز داده است.« 
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دیدگـاه

گفت وگو

 کوتاه 
فارس: کمیته وضعیت بازیکنان آرای خود را درباره چهار 
پرونده صادر کرد که به شرح زیر است: با توجه به شکایت 
امید سینگ از باشگاه آلومینیوم اراک، این باشگاه به پرداخت 
مبلغ 7 میلیارد و 7۰۰ میلیون ریال بابت اصل خواسته و 
مبلغ 173 میلیون و ۹64 هزار بابت هزینه دادرسی در حق 
خواهان صادر کرد. در پرونده شکایت رضا علیاری از باشگاه 
سایپا، این باشگاه به پرداخت مبلغ 2 میلیارد و 7۰۰ میلیون 
ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۵۸ میلیون و ۸6۰ هزار ریال 
بابت هزینه دادرسی در حق خواهان صادر کرد. در پی شکایت 
باشگاه سپاهان از باشگاه استقلال در خصوص فسخ قرارداد 
محمد محبی، کمیته وضعیت نسبت به دعوای خواهان حکم 
به بی حقی صادر کرد. با توجه به شکایت مهدی حیدرزاده از 
باشگاه کاترین آمل، این باشگاه به پرداخت مبلغ 7۰۰ میلیون 
ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 1۵ میلیون و 26۰ هزار ریال 

بابت هزینه دادرسی در حق خواهان محکوم شد. 

بیــن المــلل 
 نشریه »اوجوگو« پرتغال خبر داد کمیسیون بازار بورس 
اوراق بهادار پرتغال )CMVM( روز دوشنبه تعلیق معاملات 
سهام »کوفینا« را که از روز جمعه و زمانی که گزارش شد 
کریستیانو رونالدو سرمایه گذار در کوفینا خواهد بود، لغو کرد. 
سازمان بازار اوراق بهادار پرتغال اعلام کرد لغو تعلیق معاملات 
سهام Cofina، پس از افشای اطلاعات مربوط به بازار صورت 
 Cofina Media می گیرد. لوئیس سانتانا، مدیر اجرایی
جمعه گذشته تایید کرد که کریستیانو رونالدو، بازیکن فوتبال، 
سرمایه گذار در این شرکت خواهد بود که توسط گروهی از 
کارکنان در حال آماده سازی است، پس از گزارش ECO که 
رونالدو سهامدار مرجع کوفینا خواهد بود. این مدیر اجرایی 
شرکت کوفینا گفت: داشتن کریستیانو رونالدو، بهترین 
فوتبالیست تاریخ، یک ورزشکار استثنایی که ارزش های تقاضا، 
سخت گیری، سخت کوشی و انعطاف پذیری را به اشتراک 
می گذارد، به عنوان یک سرمایه گذار طبیعتا منبع رضایت بخش 

بزرگی برای تیمی است که در حال توسعه است. 

فلاح: مدیر واقعی کسی است 
 که پاسخگو باشد

ایسنا: اکبر فلاح درباره اتهامات برخی 
مربیان لیگ برتر کشتی آزاد به محسن کاوه 
مدیر تیم های ملی، اظهار کرد: نه تنها محسن 
کاوه بلکه رئیس فدراسیون، وزیر، من یا هر 
مسئول دیگری که مسئولیتی را قبول کرده 
است باید پاسخگو باشد. اینکه آقای کاوه بگوید 
من استعفا می کنم و کس دیگری باید جواب 
این اتهامات را بدهد اصلا درست نیست. خود او 
باید پاسخگو باشد. فدراسیون باید آن مربیانی 
که این اتهامات را زده اند و محسن کاوه را 
بیاورد و صحبت های هر دو طرف را بشنوند. 
اگر حرف آنها درست بود، کاوه از کار کنار برود 
و اگر حرف های کاوه درست بود با آن افراد 
برخورد شود. اینکه بخواهیم پاسخگو نباشیم 
و فدراسیون را مسئول پاسخگویی بدانیم کار 
غلطی است. قهرمان سابق جهان و مدیر فنی 
کشتی آزاد تهران، افزود: اینکه ناراحتی ندارد. 
من وقتی وظیفه ای را بر عهده دارم و مسئولیت 
قبول کرده ام باید پاسخگو باشم. الان من مدیر 
فنی کشتی تهران هستم، هر کس که انتقادی 
از وضعیت کشتی تهران یا عملکرد بنده دارد و 
حتی می گوید من تخلفی کرده ام نباید شلوغ 
کاری کنم، بلکه باید جواب بدهم. اینکه مدیر 
فنی تیم های ملی بگوید من اصلا اتهام زنندگان 
را در حدی نمی بینم که جوابشان را بدهم 

حرف غلطی است.

خارج ازمستطیل سبز

توصیه اوزیل به استعداد  
مورد نظر رئال و بارسا 

به گزارش الموندو دیپورتیوو، آردا گولر 
استعداد جدید فوتبال ترکیه است که در 
فنرباغچه بازی می کند. این بازیکن جوان مورد 
توجه تیم های بزرگ فوتبال جهان از جمله 
رئال مادرید و بارسلونا قرار گرفته است تا جایی 
که حتی شنیده می شود رئال مادرید رسما با 
فنرباغچه برای جذب این بازیکن وارد مذاکره 
شده است. مسعود اوزیل، ستاره ترک تبار سابق 
رئال مادرید، با گولر تماس گرفته و به او توصیه 
کرده است فعلا راهی رئال مادرید و بارسلونا 
نشود و در فوتبال ترکیه به حضورش ادامه دهد. 
مدیر ورزشی باشگاه بارسلونا روز پنجشنبه برای 
مذاکره با این بازیکن راهی ترکیه شد و نشستی با 

پدر و مادر او هم برگزار کرد. 

خبـــــر

مساله مالی پرسپولیس 

شرایط نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس از نگاه هواداران 
آکادمی  بازیکن  زاهدی  شهاب  نیست.  رضایت بخش 
پرسپولیس بود و درحفظ او دقت نکردیم تا پس از 6 سال 
دوباره به تیم برگردد. اینکه با او قرارداد یک ساله بسته شده و 
برخلاف قوانین است قطعاً باشگاه پرسپولیس دلیلی داشته که 
قرارداد یکساله بسته وگرنه مدت زمان قرارداد بیشتر می شد. 
زاهدی از بدنه پرسپولیس است ولی متأسفانه در تمام این 
سال ها توجه کافی به تیم های آکادمی نمی شده و بازیکنان 
زیادی بودند که از جوانان و امیدهای پرسپولیس رفتند و در 
تیم های دیگر چهره شدند. نمونه آن هم زاهدی است که بار 
دیگر به تیم برگشته و امیدوارم از اتفاقی که برای این بازیکن 
رخ داد مدیران باشگاه درس بگیرند و بازیکنان جوان تیم را 
به راحتی از دست ندهند. محمدحسین کنعانی زادگان یک 
بحث مالی دارد و بحث دیگر این است که او خواسته حتماً 
فیکس بازی کند. چنین چیزی آن هم در تیمی با بزرگی 
پرسپولیس ممکن نیست و هیچ بازیکنی به طور قطع فیکس 
نیست. خیلی بازیکنان بعد از آنکه به پرسپولیس می آیند به 
تیم ملی می رسند و در این تیم باید نداریم. کنعانی زادگان 
اگر از تیم های خوب قطری پیشنهاد داشت به پرسپولیس 
برنمی گشت. مطمئناً اگر در قطر پیشنهادی داشته باشد یا از 
تیم های پایین جدولی است یا اینکه تیمی در لیگ ستارگان 
این کشور نیست و در دسته پایین تر است. او نمی تواند پیشنهاد 
مالی بالایی دهد و از طرفی دیگر، در پرسپولیس باید نداریم و 
هیچ کدام از بازیکنان تضمینی برای بازی کردن نگرفته اند. بر 
اساس لیاقت و شایستگی به هر بازیکنی بازی می رسد. فصل 
قبل هم زوج گئورگی گولسیانی و مرتضی پورعلی گنجی 
سد دفاعی خوبی مقابل حریفان ایجاد کردند و پرسپولیس 
بهترین خط دفاع لیگ برتر شد. با این حساب، نیازی نیست 
که برای جذب کنعانی زادگان اصراری به این مدافع کرد و او 
برای پرسپولیس شرط نگذارد. باشگاه باید مبلغی در حدود 
11۰ میلیارد تومان بابت تسویه حساب به بازیکنان خود بدهد 
تا بتواند تمدید قرارداد کند. اگر جذب شیخ دیاباته و لیاندرو 
پریرا صورت نمی گرفت، بخش مهمی از پولی که باشگاه بدهکار 
است تأمین می شد. کادرفنی باید پاسخگوی جذب چنین 
بازیکنانی باشد. دیاباته که در بیشتر بازی ها مصدوم بود، پریرا 
هم کلًا یک گل زد، در بازی با سپاهان هم که میزبان بودیم 
اخراج شد تا پرسپولیس در آزادی ببازد و کارش برای قهرمانی 
خیلی سخت شود. الان باشگاه به این دو بازیکن هم بدهکار 
است و اگر پول شان را نگیرند سریع به فیفا شکایت می کنند. 
پول بازیکنان خارجی راه فرار ندارد. راهی که باید رفت این 
است که با بازیکنان صحبت شود تا با شرایط باشگاه کنار بیایند 
و آماده حضور در تمرینات شوند. البته پولی که بازیکنان طلب 
دارند حق آنهاست و باید به مرور زمان پرداخت شود. یحیی 
گل محمدی حامی بازیکنان است و قطعا به باشگاه گفته که 
باید با بازیکنان تسویه شود تا تمرینات آغاز شود. اینکه فصل 
قبل هم تیم قهرمان لیگ برتر و جام حذفی شد و به دنبال آن 
قهرمان سوپرجام هم شده، مسأله مهمی است ولی می توان 
در این شرایط که باشگاه توانایی پرداخت 11۰ میلیارد تومان 
را ندارد، بخشی از این پول به بازیکنان داده و الباقی به مرور 
با آنها تسویه شود. یک سالی بود پرسپولیس دغدغه مالی 
کمتری داشت و از سویی دیگر، یک ماه دیگر بازی های لیگ 
برتر شروع می شود. بهتر است هرچه زودتر تمرینات آغاز 
شود تا تیم در شرایط تمرینی و مسابقه قرار بگیرد. در اینکه 
بازیکنان پرسپولیس با صلابت هستند و کادرفنی برنامه دارد، 
شکی نیست ولی فراموش نکنیم، سپاهان، تراکتور، استقلال 
و گل گهر سیرجان تمرینات را شروع کردند و آماده مسابقات 
می شوند. پرسپولیس در فوتبال حرفه ای نیاز دارد تا در شرایط 
فنی و فیزیکی خوبی قرار بگیرد تا از عناوین قهرمانی خود 

دفاع کند. 

ستار همدانی کاپیتان سابق استقلال در 
خصوص حضور نکونام در راس کادر فنی این 

تیم صحبت کرد. 
را  استقلال  تیم  هدایت  نکونام   

برعهده گرفته است!
 نکونام تجربه خوبی از دوران بازیکنی و چند 
سال مربیگری اش دارد و امیدوارم از توانایی 
و ظرفیت هایش بتواند این فصل به بهترین 
شکل استفاده کند. او امسال کار سختی دارد 
و باید از علم، درایت و تجربیات تمام سال های 
فوتبالی اش، بتواند از این سختی بگذرد و فصل 
خوبی همراه با نتیجه در استقلال داشته باشد. 
سبک تاکتیکی تیم فوتبال استقلال همیشه 
تهاجمی بوده و حتی با حضور جواد نکونام 
به عنوان سرمربی در این تیم، باید امسال 
هم همین روال و فوتبال تهاجمی خودش را 

ادامه بدهد. 
 در مورد اتفاقات زننده تمرین تیم 

فوتبال استقلال چه نظری دارید؟
 قطعاً اتفاقاتی که در تمرین تیم فوتبال 
استقلال رخ داد، برازنده باشگاه بزرگ استقلال 
نیست. هیچ هوادار و استقلالی از این اتفاقات 
خوشحال نیست و امیدوارم این اتفاقات دیگر 
تکرار نشود. مسائلی که باید در هر سازمانی 
رعایت شود؛ شرح وظایف هر فردی در آن 
مجموعه است تا هر کس کار خودش را به نحو 
احسن انجام دهد. بر همین اساس مدیریت 
باشگاه باید مانع ورود حاشیه به مجموعه اش 
شود و در لحظه بروز چنین مواردی خیلی 
سریع ورود کند. از طرفی نکونام هم اصلًا نباید 
وارد مباحث غیر فنی شود، چون وظیفه اش 
تمرکز روی مسائل فنی است و باید اجازه 
بدهند تا انرژی خودش را روی کار خودش 
بگذارد. مدیریت باید همه موارد پیرامون تیم 
فوتبال استقلال را هماهنگ کند و با تدبیرش 
کارها را انجام دهد. به خاطر همین است که 
شرح وظایف به درستی در باشگاه استقلال 
اعمال نمی شود. این مشکلات فقط برای این 
روزها نیست و سال های قبل هم استقلال با 
چنین مسائل حاشیه ای دست به گریبان بود. 
 درباره انحلال کمیته فنی تیم فوتبال 

استقلال چه نظری دارید؟
در ایران ابتدا مسئولان تصمیم می گیرند و 
بعد از انجام شدن کار، فکر می کنند. در صورتی 
که ابتدا باید فکر کرد و سپس تصمیم گرفت. 
باید برای انجام یک کار، مطالعه کرد و تمامی 
جوانب را در نظر گرفت بعد از آن تصمیم 
گرفت. حکم دادن کار راحتی است، اما آیا 
پشت تشکیل کمیته فنی و پست دادن به 

برخی از پیشکسوتان تفکری وجود داشت؟ 

مرتضی فنونی زاده 
کارشناس فوتبال 

همدانی: 
نکونام اصلًا نباید 

وارد مباحث
 غیر فنی شود

افشاگری دیرهنگام درباره بکام
مایکل اوون اعتراف کرد زمانی که با دیوید بکام در رئال 
مادرید هم تیمی بود رابطه خوبی با این بازیکن نداشت. به 
گزارش اسپورت بایبل، مایکل اوون و دیوید بکام از بزرگ ترین 
نام های فوتبال انگلیس اند و هر دو دوران درخشانی را به 
ترتیب در لیورپول و منچستریونایتد داشتند. اوون تنها 1۸ 
سال داشت که گل معروفش را مقابل آرژانتین در جام جهانی 
1۹۹۸ به ثمر رساند؛ در حالی که بکام 17 ساله بود که اولین 
بازی اش را در تیم ملی انگلیس انجام داد. دیوید بکام پس از 
درگیری با سر آلکس فرگوسن در سال 2۰۰3 اولدترافورد را 
به مقصد رئال مادرید ترک کرد و یک سال بعد اوون نیز به 
رئال پیوست. به ندرت دیده می شد که بازیکنان انگلیسی در 

خارج از کشور بازی کنند؛ چه رسد به اینکه دو بازیکن در یک 
باشگاه بازی کنند و همین موضوع باعث شد هواداران تصور 
کنند دیوید بکام و مایکل اوون رابطه خوبی با هم دارند. به 
گفته اوون این دو به ندرت خارج از زمین فوتبال با هم صحبت 
می کردند. مایکل اوون درباره حضورش با دیوید بکام در رئال 
مادرید گفت: درست است که در یک تیم بودیم ولی خارج از 
زمین حرف خاصی بین ما ردوبدل نمی شد و رابطه گرمی با 
هم نداشتیم. خیلی وقت ها فقط همدیگر را در حین تمرین 
می دیدیم. من و دیوید اشتراکات کمی با هم داشتیم. اوون 
در بخش دیگری از صحبت هایش با اشاره به تفاوت سبک 
زندگی اش با سبک زندگی دیوید بکام گفت: هیچ وقت 

دوست نداشتم لباس های مد روز بپوشم یا در برنامه های 
اجتماعی شرکت کنم. از سوی دیگر، دیوید و ویکتوریا هر 
دو سوپراستار بودند. آنها از منظر اجتماعی در یک جو کاملًا 
متفاوت نسبت به من بودند. اوون در مورد حذف انگلیس از 
جام جهانی 1۹۹۸ پس از اخراج بکام به دلیل لگدزدن به دیگو 
سیمئونه اظهارات تندتری را بیان کرد و گفت: آن صحنه 
بیش از آنکه خشونت آمیز باشد، رفتاری نابالغ و احساسی از 
سوی دیوید بکام بود. تنها چیزی که می توانم بگویم این است 
که یک بازیکن خیلی خوش شانس است که در جام جهانی 
حضور دارد و آن حرکت بکام تاثیر بدی روی تمام بازیکنان 

ما داشت. 

میثم بائو بازیکن سابق تیم های پایه و بزرگسالان می گوید اگر 
تفکرات ژاپن در استعداد ایرانی خلاصه شود، یقین داشته باشید 
که بازیکنان برزیل و ژاپن به پای فوتبالیست های ایران با این 

امکانات محدود نمی رسند. 
 عملکرد تیم ملی نوجوانان 

میثم بائو در گفت وگو با ایسنا در ارزیابی از عملکرد تیم ملی 
نوجوانان در جام ملت های آسیا اظهار کرد: با شناختی که از 
حسین عبدی دارم، وی مربی بسیار خوبی برای تیم های پایه 
است و تا به امروز نیز عملکرد موفقی داشته و توانسته به نتایج 
خوبی دست پیدا کند. درست است رقابت را به ژاپن واگذار کردیم 
اما باید بپذیریم که فوتبال ژاپن فراتر از آسیاست و قابل مقایسه با 
سایر تیم های آسیا نیست. همه چیز آنها روی اصول و برنامه ریزی 
است و در فوتبال پایه به خوبی کار می کنند. وی گفت: باید بگویم 
بازیکنان ما نیز در جام ملت ها بازی های خوبی را به نمایش 
گذاشتند، به ویژه در بازی با یمن آرشا شکوری، دروازه بان تیم 
عملکرد موفقی در این دیدار داشت. به نظر می رسد در چند سال 

آینده جزو آیندگان فوتبال باشد. 
 حضور عبدی 

پیشکسوت تیم استقلال همچنین درباره عملکرد حسین 

عبدی، سرمربی تیم ملی نوجوانان، افزود: وی فرد سالم و مربی 
باتجربه  و به روزی است که فوتبال را به صورت علمی کار دنبال و 
یکی از گزینه های خوب در فوتبال پایه است. او فوتبال را اصولی و 

آکادمی یاد می دهد و واقعا به درد فوتبال پایه می خورد. 
 جام جهانی 

بائو در پاسخ به این پرسش که برای جام جهانی چه تمهیداتی 
باید اندیشیده شود تا تیم موفق شود؟ خاطرنشان کرد: نباید توقع 
زیادی از این تیم داشت، ما همیشه منتظریم در ایران نابغه ای 
پیدا شود تا فوتبال را متحول کند، شاید از این تعداد بازیکن پایه 
تنها تعداد محدودی به رده های بالاتر راه پیدا کنند. متاسفانه 
در ایران روی تیم های پایه خیلی کار نمی شود و الان استعداد 
نداریم. البته در دنیا نیز دیگر شاهد بروز استعداد نیستیم مثلا اگر 
2۰ سال پیش در برزیل یا آرژانتین اسطوره های زیادی از فوتبال 
وجود داشت دیگر استعداد نمی بینیم و هنوز فوتبال آنها روی 
مسی و... می چرخد. دیگر نباید دنبال استعداد باشیم بلکه باید با 
انتخاب مربیان خوب مسیری را پیش بگیریم که بازیکن بسازیم 

تا در آینده موفق شویم. 
 تفکرات 

بائو ادامه داد: زمان ما اگر بازیکنی پا به سن 31 سالگی 

می گذاشت دیگر اجازه بازی به او نمی دادند اما الان چون 
استعدادی وجود ندارد هنوز بازیکن 3۸ ساله فوتبال بازی 
می کند. البته همه چیز بستگی به اراده بازیکن دارد که چقدر از 
هوش خود به درستی استفاده کند تا از نظر اخلاقی، رفتاری، فنی 
و شخصیتی به یک فوتبالیست حرفه ای تبدیل شود، برخی از 
بازیکنان بعد از یک یا دو بار مصدومیت فوتبال را کنار می گذارند 
و برای رسیدن به هدفشان تلاش نمی کنند در حالی که یک 
فوتبالیست خوب باید برای هدفش بجنگد تا پله های ترقی را 
طی کند. وی در پاسخ به این پرسش که چه فرقی بین فوتبال 
ما و ژاپن وجود دارد، اظهار کرد: بین فوتبال ما و ژاپن از هر نظر 
تفاوت زیادی وجود دارد و قابل مقایسه نیست به ویژه در فوتبال 
پایه آنها خیلی قوی کار می کنند و تفکرات خاصی در فوتبال پایه 

آنها حاکم است. 
اگر تفکرات ژاپن در استعداد ایرانی خلاصه شود، یقین داشته 
باشید که بازیکنان برزیل و ژاپن به پای فوتبالیست های ایران با 

این امکانات محدود نمی رسند.
این پیشکسوت استقلال در پایان در ارزیابی از عملکرد رضا 
عنایتی در تیم ملی امید، گفت: تیم ملی امید عملکرد موفقی 

نداشت و باید بهتر از این ها کار کند. 

محمد آبشک با تمدید یک 
ساله قرارداد خود در جمع 
قرمزهای خوزستان ماندنی 
شد. محمد آبشک که فصل 
مین  ر چها ی  ا بر شته  گذ
سال متوالی در تیم فولاد به 
میدان می رفت، حالا به یکی 
از بازیکنان باسابقه این تیم 

تبدیل خواهد شد.

هواداران لیورپول نگران جدایی 
تیاگو آلکانتارا از این تیم شده اند، 
چراکه هافبک اسپانیایی لوگوی 
لیورپول را از بیو اینستاگرام 
تیاگو  برداشته است.  خود 
عکس لوگوی لیورپول را  از 
بیو اینستاگرامش برداشته و 
همین موجی از واکنش را در بین 
طرفداران به وجود آورده است.

محمد نادری دیروز یک 
استوری با تصویری از خودش 
در لباس آلتای اسپور را در 
صفحه شخصی خود منتشر 
کرد و نوشت: »به خدا اعتماد 
کن و صبور باش��« باید دید 
که در نهایت این بازیکن برای 
فصل جدید راهی چه تیمی 

خواهد شد.

ت
شــ

س نو
عک

    استوری  تمدید نگرانی

همیشه منتظریم یک نابغه فوتبالمان را متحول کند!بائو: 

پرسپولیس از استقلال شکایت می کند؟!

بیـــرو بیـــرو آبی می شودآبی می شود
قرمز ها شکایت می کنند قرمز ها شکایت می کنند 


